
Möte 2023/24:SNF-26
SNFTM mötesprotokoll 2024-04-09
Fysikteknologsektionen, Chalmers

Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid SNF-möte

2024-04-09

Tid: 12:01
Plats: Acceptorn

Närvarande

Vice Ordförande Alexander ”Alex” Ternström
Kassör Hugo Modin Asklid (-12.46)

Sekreterare Hugo ”Råde” Rådegård
Veckobladerist Alexander ”Bohlin” Bohlin

Kandidatansvarig Isak Apelqvist
Årskursrepresentant åk1 Kasper Aasmundsen (12.14-)

Masteransvarig Madicken Astorsdotter

§1 Mötets öppnande Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:06.

§2 Val av justerare Hugo Modin Asklid väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet Vi hade ohmsits i lördags. Alla utom Adam, Madicken och Bohlin deltog.
• Alex har skickat lite mail och fixat med pr inför aspningen.
• Hugo har börjat skriva på kvartalsrapporten för LP3.
• Råde har skrivit och publicerat protokollet från förra mötet.
• Isak mår bra. Han har fortfarande inte hittat några kursutvärderare för

TM2, men han arbetar aktivt för det. I värsta fall kommer de att få
slumpas ut.

• Madicken var borta förra mötet. Sedan sist har hon varit på kursnämnd
för Partiella differentialekvationer. Kursen har fått bra betyg, men vis-
sa tyckte att arbetsbördan var stundvis hög. Hon deltog även på OSA-
ronden för TM igår. Slutligen har hon kollat på att lägga ut presentatio-
nerna från masterluncherna.

§5 Kurser
• Åk1: Det har precis varit tentavisning i Flervariabelanalys. Utöver det

så är läget ganska oförändrat.
• Åk2: Vektorfält och elektromagnetisk fältteori har fått lågt betyg i kurs-

utvärderingen och går på åtgärdsplan. Bohlin är förvånad och undrar vad
de tycker bör ändras. Alex säger att kursen anses ha mycket material och
att studenterna var missnöjda med kursens TA:s.

• Åk3: Det har inte hänt så mycket i miljöfysiken sedan sist. TM har börjat
med projekt i sin miljökurs. Folk har överlag inte kommit så långt som de
borde i den. F har fått tillbaka inlämningar och tenta i Subatomär fysik.
Rättningen anses ha varit hård, framförallt på inlämningarna.

• Master: Deadline för ordinarie masteransökan är snart, 15/4.

§6 Student Voice Alex tror att det är Student Voice nästa vecka. Han säger att det finns ett
dokument på driven där man kan lägga in idéer på frågor. Det som är tänkt
i nuläget är att ha en bit om favoritkurser och kurser som behöver utvecklas.
Styret vill även ha med en fråga för att utvärdera den fruktkorg som har börjat
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levereras till Focus och en del om arrangemangsutbudet. Vi ska även ha med en
fråga för att se hur god koll studenterna har på kandidatval, masterval, exjobb,
osv. Denna fråga var även med förra terminen, så man kan då jämföra med
svaren därifrån. Det är denna gången inte tänkt att vi har med någon fråga om
studieplatser, då läget på den fronten är ganska oförändrat sedan i höstas.

§7 Aspning Vi har vårt första asparr imorgon. Alex och Isak är ansvariga för att handla
inför det. Sedan har vi aspning nästa onsdag också. Vi kommer att vara på
Focus imorgon men inte nästa vecka. Alex anser att vi inväntar och ser hur
många som kommer imorgon innan vi bestämmer plats för nästa veckas arr.
Antagligen kommer vi nog vara hemma hos någon i och med att vi vill ha
tillgång till ett kök. Hugo informerar om att vi har gott om pengar kvar i
aspbudgeten efter asplunchen.

§8 PA-möte Vi har möte med PA nästa tisdag 15.15 till 16.00. Programmeringen kommer
antagligen att vara den viktigaste punkten.

§9 Utvärdering av
programmeringen

Gruppen som har fått i uppdrag att utvärdera programmeringen är färdig och
Alex mailade oss precis dokumentet som de har skrivit. Den kommer att tas
upp på mötet med PA. Det är en fördel om vi har läst igenom det tills dess.

§10 OSA-rond för TM Igår hölls OSA-ronden för TM, där PA och SVL gick igenom svaren från stu-
dentbarometern tillsammans med studenterna och gjorde riskbedömningar för
de olika punkterna. Det sades att resultatet var sämre än tidigare år och att
det är en del skillnad mellan årskurser och kön. Ett område som bedömdes ha
en hög risk var studenternas förmåga att påverka sina studier. Detta problem
tillskrev till stor del problem med kursutvärderingar (bland annat att det är få
som vill kursutvärdera i TM2) och att det är svårt att få vissa examinatorer
att göra ändringar i sina kurser. Julie sade att hon ska jobba mer med det
framöver. Något som skiljde mycket mellan svaren TM-studenter gav jämfört
med studenter från andra program var att TM-studenter givit mer negativa
svar på frågan om vad man tycker om sin egen prestation. Särskilt slående var
denna skillnaden för studenter i årskurs 1.

§11 SaFT Det kommer snart att vara SaFT, vilket är en tillställning där sektionsstyrelser
för Teknisk fysik från olika universitet i Sverige träffas. Ortis kommer att vara
med och har efterfrågat hjälp med lite diskussionsfrågor som han kan ha med
när han ska diskutera med andra studieansvariga. Alex skickar runt frågorna
som togs upp på förra SaFT som var i Linköping. Bohlin säger att man skulle
kunna ta upp frågan om huruvida man ska ha en godkäntdel och en överbetygs-
del på tentorna. Hugo undrar om det har skickats ut någon enkät om denna
fråga, antingen av oss, styret eller programrådet. Alex säger att det inte har
det, men att det hade kunnat vara värt att ha med på Student Voice.
Råde kommenterar på att frågorna från sist var väldigt övergripande och att
man kunde ha mer specifika frågor, exempelvis hur kursutvärderingar fungerar.

§12 Programråd Det ska snart vara programråd för F. Madicken tror att det snart är programråd
för TM också. Den enda diskussionsfrågan som var med i kallelsen för F är att
det har varit otillfredsställande resultat under termin 1.
Isak anser att det är märkligt att klaga på dåliga resultat när man medvetet
har lagt upp första halvåret så att de ska vara svårt. Han kan förstå idén med
att få de som ändå kommer att hoppa av att göra det snabbt, men han är
även övertygad om att man skrämmer iväg många som faktiskt hade klarat sig
bra. Isak informerar om att de på Lund tidigare haft en liknande kombo med
linjär algebra och envariabelsanalys som oss första läsperioden, men nyligen
har flyttat på ena kursen. Isak tycker att vi ska verka för en lugnare första
termin. Madicken anser att det är okej att första läsperioden är intensiv men
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önskar att åtminstone andra läsperioden är lugnare. Råde håller med om att ett
lugnare första halvår hade varit fördelaktigt, men lyfter fram att det inte är så
lätt som att endast flytta om kurser då materialet i första läsperiodens kurser
är förkunskapskrav för kommande kurser. Han säger att en liten grej man hade
kunnat göra är att ta bort Linux-momentet i LP1 då det inte används i någon
annan kurs under kandidaten och att läsperioden är tuff nog ändå.

§13 Övriga frågor

§14 Nästa möte Tisdag 16/4, kl. 12:01 i Acceptorn.

§15 Mötets avslutande Alexander Ternström avslutar mötet kl. 12:48!

Figur 1: https://xkcd.com/1917Âğ/
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